
 

Korte weergave raadsvergadering 19-09-2018 

1.  Opening en mededelingen 

  De voorzitter meldt dat de vergadering niet kan worden uitgezonden vanwege een defecte webcast-

encoder; via Radio Texel was de vergadering wel te beluisteren. 

 De heer Witte (Texels Belang) meldt n.a.v. de vorige vergadering dat het uiteindelijk de gemeenteraad 

is die beslist over het wel of niet afschaffen van de parkeerbelasting en niet het college, zoals gesteld 

werd. 

2.  Vaststelling volgorde stemming 

 In geval van hoofdelijke stemming zal de heer Van de Belt beginnen. 

3.  Vaststelling agenda 

 De agenda wordt gewijzigd vastgesteld:  

 De motie van Texels belang en de VVD ‘Een onderzoek waard: het OCT als zelfstandig, losstaand gebouw’ 

zal behandeld worden vóór agendapunt 5 b (Bijstelling investeringskrediet OCT). Indien de motie wordt 

aangenomen, dan zal agendapunt 5b automatisch worden aangehouden. 

 Op verzoek van de heer Ran (VVD) wordt het agendapunt ‘Bijdrage project Stichting Loodsen door het 

landschap’ een bespreekpunt (en verplaatst naar 5 h) 

4.  Vaststelling verslag raadsvergadering 11 juli 2018 

 Het verslag wordt unaniem en ongewijzigd vastgesteld. 

N.a.v. het verslag herinnert de heer Ran (VVD) wethouder Kooiman er aan dat hij had toegezegd een voorbeeld 

te verschaffen van een zogeheten vaststellingsovereenkomst; de wethouder zegt dit nogmaals toe. 

5.  Te bespreken onderwerpen 

5a.  Evaluatie openbare verlichting 

 In 2012 heeft de gemeenteraad het beleidsplan openbare verlichting 2012 vastgesteld. Het project is in 2016 

opgeleverd en financieel afgerond in 2017. De gemeenteraad heeft verzocht om een evaluatie waarbij diverse 

belanghebbenden betrokken geweest zijn. 

De gemeenteraad beslist vanavond over het voorstel om enkele optimalisaties door te voeren om de veiligheid te 

verbeteren en het hiervoor benodigde budget beschikbaar te stellen.   

Besluit Unaniem vastgesteld 

Stemverklaring de heer Ran (VVD):  

We zullen het steunen, maar niet van harte; het gaat niet ver genoeg, maar er moet iets gebeuren. 

5b.  Onderwijs Centrum Texel (OCT) 

 Op dit moment in de vergadering wordt eerst de motie van Texels Belang en de VVD besproken en instemming 

gebracht met als titel: ‘Een onderzoek waard: het OCT als zelfstandig, losstaand gebouw’. 

De motie wordt met 9 stemmen voor van Texels Belang, de VVD en het CDA aangenomen. 

Daarmee wordt het voorstel dat door het college was voorgelegd, alsmede het amendement van de PvdA met als 

titel: Niet BENG maar ENG (geheel energie-neutraal), aangehouden.  

Besluit Het voorstel ‘Onderwijs Centrum Texel (OCT); bijstelling investeringskrediet ‘ is AANGEHOUDEN, vanwege de 

aangenomen motie ‘Een onderzoek waard: het OCT als zelfstandig, losstaand gebouw’ (met 9 stemmen voor 

van Texels belang, de VVD en het CDA en 6 tegen) 

5c.  Uitbreiding herinrichting Emmalaan Den Burg met provinciale subsidie 

 De provincie Noord-Holland heeft besloten de gemeente Texel een subsidie te verlenen voor de herinrichting van 

de Emmalaan.  

 

Met deze subsidie kan ook het deel van de Emmalaan dat ligt tussen het kombord (entree Den Burg) en de 

kruising met de Beatrixlaan opnieuw worden ingericht. 

De gemeenteraad neemt daarover een  beslissing. 



 
 N.a.v. een opmerking van de heer Hoogerheide (Texels Belang) zegt wethouder Kooiman toe alsnog zijn 

belofte waar te maken door de raad de brief van de provincie inzake de financiering te verstrekken. 

 Er wordt nog een nagekeken (n.a.v. een vraag van de heer van de Belt (PvdA)) op welke wijze  de 

locatie van de bushalte aan de Emmalaan in de voorwaarden van de provincie terecht is gekomen. Is het 

mogelijk dat dit een restant is van de eerdere gesprekken over het aanpassen van het rondje Bus in Den 

Burg? Dat dit dus nu mogelijk nog onterecht als voorwaarde is blijven staan? 

Besluit Unaniem vastgesteld 

5d.  Aanpassen afmeer constructie haven Oudeschild 

 Kade IV van de haven Oudeschild bevindt zich aan de kant van het dorp. De kade is een ‘starre’ constructie 

bestaande uit havenpalen die zijn bevestigd aan een betonnen kade. 

 

Bij harde wind en zware golfslag dreunen afgemeerde schepen tegen de palen. Omdat er sprake is van een ‘hard 

op hard’ effect kan er schade ontstaan aan schepen maar ook aan de haven infrastructuur.  

De gemeenteraad bespreekt het aanpassen van de afmeerconstructie. 

Besluit Vastgesteld (met 14 stemmen voor en 1 stem tegen van de heer Schuiringa) 

5e.  Vaststellen beheerplannen Groen, Wegen en Straatmeubilair 

 Op 13 juli 2016 heeft de gemeenteraad het IBOR-Plan vastgesteld. Dit betrof een integraal plan van de openbare 

ruimte met als zwaartepunten groen, wegen en straatmeubilair, waarin enerzijds de kwaliteit van de openbare 

ruimte en anderzijds de kosten gemoeid met beheer en onderhoud zijn beschreven. Dit plan is tot stand gekomen 

na een participatief traject, waarin onder meer met de dorpscommissies en TOP, maar ook met de raad is 

gesproken over de kwaliteit van de openbare ruimte versus de kosten van onderhoud ervan. 

Met de uitvoering van de beheerplannen die nu voorliggen wordt er een forse verbeterslag gemaakt in de 

openbare ruimte, gericht op verkeersveiligheid, bereikbaarheid en de uitstraling van Texel. 

Voor betere opvang van regenwater in het kader van klimaatadaptie is een voorstel opgenomen om ‘grijs te 

vervangen door groen’, waarmee de problemen van water op straat door hevige regenbuien kleiner wordt. 

 

Bij dit voorstel dienen de PvdA, D66 en GroenLinks een motie en een amendement in: 

Amendement 'Een nòg groener en beter groenbeheerplan'. Deze wordt tijdens de vergadering gewijzigd en op die 

wijze aangenomen met 10 stemmen voor en 5 stemmen tegen van Texels Belang en de heer Schuiringa. 

 

Motie 'Bescherming windsingels’. Ook deze wordt tijdens de vergadering aangepast en op die wijze aangenomen 

met 8 stemmen voor en 7 tegen van Texels Belang, Texel 2010 en het CDA. 

 

Bij dit voorstel dienen Texels Belang, de VVD en GroenLinks een amendement in met als titel:  

Jaarlijks besluiten over maatregelen en vervangingen vanuit de beheerplannen. Deze wordt aangenomen met 12 

stemmen voor en 3 tegen van de PvdA en D66.  

Besluit Het geamendeerde besluit is unaniem akkoord 

5f.  Halfjaarrapportage 2018 

 Volgens de Planning & Control cyclus wordt één keer per jaar een tussentijdse rapportage opgesteld: de 

halfjaarrapportage. Hiermee wordt de raad geïnformeerd over financiële/beleidsmatige afwijkingen op de 

begroting zodat bijsturing mogelijk is. De gemeenteraad stelt deze rapportage vast. 

Besluit Unaniem vastgesteld 

5g.  Wijziging APV i.v.m. opnemen ballonverbod 

 Omdat het oplaten van ballonnen niet milieuvriendelijk is en veel dierenleed kan veroorzaken, wordt voorgesteld 

de APV op dit punt aan te passen zodat het oplaten van ballonnen op Texel verboden wordt. 

Besluit Unaniem vastgesteld 

Stemverklaring de heer Veltkamp: 

N.a.v. antwoord over de waterbalonnen; ‘ .. geen zin dit aan te passen’. Bij veel dingen is het al verboden, dus 

dan eigenlijk nooit een extra regel nodig. Maar: zal wel instemmen. 



6.  Moties en initiatiefvoorstellen 

6a.  Motie PvdA: Connexxion moet afspraken TexelHopper nakomen 

GroenLinks en D66 ondersteunen deze motie. 

 (De heer Zegeren is buiten de zaal bij de behandeling van en de stemming over deze motie) 

Resultaat Unaniem aangenomen (met 14 stemmen voor en 0 tegen) 

6b.  Motie PvdA, GroenLinks en het CDA: Een eerlijk kinderpardon dat de kinderrechten 
respecteert 

Resultaat Aangenomen (met 10 stemmen voor en 5 stemmen tegen van de VVD, Texel 2010 en de heer Hooijschuur) 

Stemverklaringen: 

De heer Veltkamp: duidelijk een emotionele motie; dat kinderen de dupe worden van een systeem waar iets mis 

mee is. Daar moet je wat aan doen. 

De heer Witte: sluit me aan bij de woorden van de heer Veltkamp; het is een issue in Nederland, maar kinderen 

mogen nooit de dupe worden. 

De heer Hoogerheide: diverse regeringen hebben de mogelijkheid gehad het systeem en de wet- en regelgeving 

aan te passen; kinderen niet aan hun lot overlaten; motie omarmen, want: duidelijk signaal. Roepen alle 

regeringspartijen op na te gaan waar ze mee bezig zijn. 

Mevrouw Koot: kinderen mogen niet de dupe zijn; zie ook inbreng mevrouw Verseput in dit debat. Ben door haar 

overtuigd door het geluid naar Den Haag te laten horen een grotere kans ontstaat dat er iets kan veranderen. 

7.  Hamerstukken 

7a.  Rapport Rekenkamercommissie inzake Waddentoets 

 Aanleiding voor de “Waddentoets” was dat wet- en regelgeving knellend of niet goed passend kunnen zijn 

vanwege de bijzondere situatie van de Waddeneilanden. Doel van de samenwerking is en was om wetgeving en 

beleidsuitvoering beter te laten aansluiten op de specifieke situatie van de Waddeneilanden, en daarmee ook bij 

te dragen aan de bestuurskracht van de eilandgemeenten. De Rekenkamercommissie heeft onderzoek gedaan 

naar de inrichting en uitvoering van de “Waddentoets”. 

Besluit De raad is unaniem akkoord. 

7b.  Bijdrage project stichting Loodsen door het Landschap 

 In 2013 is de stichting Loodsen door het Landschap gestart met een lokaal ontwikkelingsprogramma, waarbij er in 

en rondom De Hoorn een aantal projecten zijn gedefinieerd en waarvoor subsidie is verkregen bij o.a. het 

Waddenfonds, de Provincie Noord-Holland, en Stift-Texel. De stichting heeft het Waddenfonds om uitstel 

gevraagd voor het realiseren van de laatste 2 deelprojecten: herinrichting van de Naal en de strandopgang paal 

9. Met dit voorstel vraagt het college om een bijdrage voor de aanpassing van de strandopgang. Het college stelt 

voor om er maximaal € 70.000 voor beschikbaar te stellen. Het project moet voor de zomer van 2019 worden 

afgerond. 

Besluit De raad is unaniem akkoord. 

8.  Rondvraag 

(voor zover deze leidt tot een toezegging of actie) 

 N.a.v. een vraag van mevrouw Van den Boomgaard (Texel 2010) zegt wethouder Kooiman toe dat de 

gemeenteraad informatie ontvangt over de stand van zaken van de locatie Kompasschool. 

9.  Sluiting 

 


